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 Protokół z obrad 

XXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo odbytej w dniu  

8 grudnia 2021 roku o godzinie 14.00 w sali OSP w Miedzichowie. 

 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz 

Kolecki, który powitał wszystkich zaproszonych gości, sołtysów oraz radnych w/g listy 

obecności  (listy stanowią załącznik do protokołu, lista obecności wygenerowana z systemu 

DSSS Vote stanowi załącznik nr 1 i 2. Na ogólną liczbę 15 radnych na sesji obecnych było 

12 radnych, wobec czego Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przez Radę przyjęty jednogłośnie 12 głosami „za” 

bez odczytania (załącznik nr 3).  

 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe (otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji). 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Zagospodarowanie przestrzenne w gminie Miedzichowo.  

4. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Rady Gminy i Komisji na 2022 rok. 

5. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie ustalenia gminnych kryteriów 

w postępowaniu rekrutacyjnym na rok szkolny 2022/2023 do oddziałów 

przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Miedzichowo na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego, przyznania tym kryteriom liczby punktów oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów. 

6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym na rok szkolny 2022/2023 do 

pierwszych klas szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Miedzichowo. 

7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 rok. 

8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zniesienia formy ochrony 

przyrody drzewa uznanego za pomnik przyrody. 

9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/84/2019 

Rady Gminy Miedzichowo z dnia 18 grudnia 2019 roku zmienionej Uchwałą Nr 

XVII/147/2020 Rady Gminy Miedzichowo z dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie 

wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 

trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy gruntu położonego w Zachodzku, gmina 

Miedzichowo. 
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11. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 

trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy gruntu położonego w Grudnej, gmina 

Miedzichowo. 

12. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miedzichowo. 

13.  Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Miedzichowo na 2021 rok. 

14. Bieżące sprawy Rady. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 

17. Zakończenie. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z Radnych ma inne propozycje, jeżeli chodzi o 

proponowany na dzisiaj porządek obrad. 

Ze względu na brak propozycji, poinformował, że sam ma takowe. 

 

Pierwsza propozycja to jest wykreślenie z porządku obrad punktu nr 3, tj. Zagospodarowanie 

przestrzenne w gminie Miedzichowo – Wójt Gminy Stanisław Piechota poinformował, że 

punkt ten zostaje wykreślony z powodu nieobecności urbanisty urzędu Pana Bartosza 

Wierciocha, ze względów pandemicznych. Punkt ten zostaje przeniesiony na kolejną sesję 

Rady Gminy, która ma się odbyć w dniu 28 grudnia br. 

 

Kolejną zmianą jest jeżeli chodzi o punkt 9 - to jest zmiana nazwy uchwały, jak również treści 

uchwały i brzmi ona oczywiście w propozycji: w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

 

Następnie w punkcie 10, zmiana polega na tym, że zarówno w treści uchwały, jak i w 

uzasadnieniu jest tam podane nazwisko, ze względu na RODO nie możemy tego robić, 

pozostają tylko inicjały imienia i nazwiska. Czyli w tym przypadku J. D. 

 

W punkcie 11 jest tak samo, identyczna zmiana, a mianowicie również ze względu na RODO 

pozostają również inicjały Pani, która wnioskuje o dzierżawę. 

 

Przewodniczący poinformował, że to są te cztery zmiany, teraz nastąpi głosowanie. 

 

 

W związkiem z brakiem uwag do zmian w porządku obrad przystąpiono do głosowania, w 

wyniku którego nowy porządek obrad został przyjęty 12 głosami „za” – załącznik nr 4. 

 

 

Następnie Przewodniczący przeszedł do realizacji porządku obrad po zmianach, 

poinformował również że w związku z powyższym porządek obrad będzie skrócony o jeden 

punkt i punkty od 1-2 pozostają bez zmian, natomiast punkty od 3-17 będą miały numerację o 

jeden punkt mniejszą. 
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Ad.2 porządku obrad: Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Tadeusz Kolecki: poinformował, że do biura rady nie wpłynęła 

żadna interpelacja ani zapytanie, spytał czy ktoś na sesji chce złożyć takową. Z uwagi na ich 

brak przystąpił do realizacji punktu następnego. 

 

Ad. 3 porządku obrad: Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy i Komisji na 2022 rok. 

 

Przewodnicząca posiedzenia Komisji Radna Grażyna Todwen poinformowała, że wszystkie 

projekty uchwał przedstawione na komisji zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś propozycje odnośnie planów pracy Komisji czy Rady 

Gminy w stosunku do materiału, który Radni otrzymali i może ktoś chce coś dopisać albo i 

rozszerzyć? 

 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVII/250/2021 – załącznik nr 5. 

 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie ustalenia gminnych 

kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym na rok szkolny 2022/2023 do oddziałów 

przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Miedzichowo na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego, przyznania tym kryteriom liczby punktów oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Dyrektor GZOS Elżbietę Oses. 

 

Kryteria wymienione w projekcie uchwały będą miały zastosowanie na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego, jeżeli dany oddział przedszkolny nadal będzie dysponował 

wolnymi miejscami a liczba kandydatów ubiegających się o przyjęcie do tego oddziału będzie 

przewyższała liczbę miejsc. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVII/251/2021 – załącznik nr 6. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym na rok szkolny 2022/2023 do 

pierwszych klas szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Miedzichowo. 

 

Przewodniczący również poprosił o komentarz Dyrektor GZOS Elżbietę Oses. 
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Zgodnie z ustawą prawo oświatowe kandydaci, którzy mieszkają poza obwodami szkół, mogą 

zostać przyjęci na wolne miejsce, jeżeli taka szkoła dysponuje wolnym miejscem w drodze 

rekrutacji i w postępowaniu rekrutacyjnym, brane są pod uwagę kryteria, które określa organ 

prowadzący szkołę. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVII/252/2021 – załącznik nr 7. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Pełnomocnika Wójta ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii Joannę Agaciak. 

 

Gminny program opracowywany jest corocznie. Został opracowany na podstawie 

szacunkowych wpływów z opłat w roku 2021 za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przez podmioty posiadające zezwolenia. 

Gminny program stanowi lokalną strategię w zakresie profilaktyki oraz minimalizacji szkód 

społecznych i indywidualnych wynikających z nadużywania alkoholu i narkotyków. 

Program określa kierunki podejmowania działań w zakresie profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych, przedstawia zadania własne gminy wynikające z ustawy o 

wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVII/253/2021 – załącznik nr 8. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zniesienia formy ochrony 

przyrody drzewa uznanego za pomnik przyrody. 

 

Przewodniczący poinformował, że Pani Kierownik tłumaczyła to na posiedzeniach komisji 

przed chwilą, chodzi o drzewo, które złamało się, także trzeba je usunąć, wyciąć. 

 

Zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVI/254/2021 – załącznik nr 9. 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyboru metody ustalania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej 

opłaty. 
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Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś. 

 

Według wyliczeń i planowanych danych, które zostały przyjęte do projektu budżetu 2022 

roku, planowana stawka wynosiłaby 36 zł od mieszkańca. Po konsultacjach, przedstawionych 

Państwu danych, jak to się przedstawiało w ostatnich latach, minimalną stawką, która by była 

możliwa do zrealizowania w tej chwili przez budżet to jest stawka 32 złote przy niewielkich 

wzrostach kosztów od firmy odbierającej odpady komunalne. Można określić, że taka stawka 

wychodzi z obliczeń roku 2021, to jest minimum, jeżeli tylko koszty podmiotu odbierającego 

nasze odpady wzrosną, to niestety musi się Rada liczyć z tym, że będziemy musieli dokonać 

zwiększenia środków z budżetu na zrównoważenie tego wywozu śmieci na terenie gminy 

Miedzichowo. 

 

Przewodniczący powiedział, że bardzo istotna tutaj jest stawka. Radni z Komisji Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego oraz Rolnictwa i Spraw Społecznych zdecydowali się na stawkę 32 

złote, która pociągnie za sobą koszty dopłaty gminy jakieś 180 tysięcy. Ustawa się zmieniła, i 

nawet dobrze, ponieważ gmina teraz ma możliwość dopłaty, jeżeli już są tak wysokie stawki. 

Natomiast kiedyś przed laty było to niemożliwe. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

Radny I. Borowy – zaproponował, ażeby zastanowić się nad kupnem samochodu do 

odbierania odpadów i samemu wywozić śmieci. 

 

Kierownik GZK D. Gajewski – już Państwu wielokrotnie na ten temat udzielałem 

odpowiedzi, bo to za każdym razem na tego typu sesji jest ten temat. Jeżeli chodzi o wywóz 

śmieci, to nie jest tylko samochód, bo gdyby to była taka prosta sprawa, że jest to tylko zakup 

samochodu, to pewnie dawno byśmy to zrobili. Największym kosztem w całym tym systemie 

jest składowanie śmieci. W tej chwili, jeżeli będziemy mieli już ten swój samochód to i tak za 

tonę składowania śmieci musimy zapłacić na dzień dzisiejszy to jest 430 złotych, 100 ton 

miesięcznie razy dwanaście miesięcy można sobie podzielić kwotę, to są koszty samego 

składowania. Teraz zakup samochodu to jest najmniejszy problem. Trzeba przynajmniej z 

trzy etaty stworzyć w gminnym zakładzie do obsługi tego, każdy etat kosztuje, oczywiście 

kierowcę, którego nie mam w tej chwili i jeżeli zarobki w gminnym zakładzie są w granicach 

2400 złotych na rękę, to już widzę ten tłum kierowców, którzy ustawiają się w kolejce 

do tego, żeby jeździć tą śmieciarką, to są kolejne koszty, koszty zakupu pojemników, których 

też nie mamy. No i te wszystkie koszty związane pośrednio z kosztami pracy, utrzymania 

samochodu, paliwo. 

I tak naprawdę Państwo zadajecie pytanie, czy gdybyśmy zakupili 

samochód i gminny zakład by miał to wykonywać, czy będzie taniej? Ja odpowiem Państwu 

krótko jednoznacznie nie, nie będzie taniej, firmy, które to robią, są firmami 

wyspecjalizowanymi tylko w tym kierunku. 

Ponadto posiadają swoje instalacje do obróbki tych śmieci. My nie 

mamy ani swojego wysypiska, nie mamy żadnej instalacji do której przynależymy do jakiegoś 

związku. W związku z tym możemy to robić, owszem, jeżeli Państwo się uprzecie gminny 

zakład mógłby to robić, ale nie będzie taniej. To, że Lwówek to robi proszę zapytać, ile gmina 

dopłaca z budżetu do działalności spółki? Gdyby tak prosto było, że zakupujemy samochód i 

mamy tani wywóz śmieci, to wszystkie gminy proszę uwierzyć by w to poszły. Dlaczego Pan 
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Wójt pozwala mi odpowiadać na pytania związane ze śmieciami? Mam doświadczenie 

niecałych pięciu lat pracy w sąsiedniej spółce komunalnej, spółce Mrówka, na ten czas mojej 

pracy akurat zbiegało się wprowadzenie nowej ustawy śmieciowej od 1 lipca 2013 roku. 

Kiedy zaczynałem pracę Trzciel miał swoje wysypisko i było pięknie. Śmieci to jest 

naprawdę dobry interes i na tym firmy zarabiają i to nie mało. Natomiast no są to firmy 

wyspecjalizowane te, które zainwestowały wcześniej duże pieniądze w instalację do przerobu 

tych śmieci. W Trzcielu, kiedy było własne wysypisko interes  niesamowity. Zresztą Mrówka 

była jednym z pierwszych przedsiębiorstw na tym terenie, gdzie świadczyła tego typu usługi. 

No i przyszedł rok 2013, który wywrócił wszystko do góry nogami. Kiedyś gminy nawet nie 

mogły zlecać swoim spółkom bezpośrednio wywozu śmieci. Te spółki też musiały startować 

w przetargach, no i kiedy my startowaliśmy w gminie Trzciel zawsze byliśmy najdrożsi, 

dlatego, że firmy, które obsługują kilka kilkanaście gmin nawet potrafią się dogadać między 

sobą, dobrze, my tutaj troszeczkę stracimy, obniżymy cenę, natomiast my sobie gdzieś to 

wyrównamy, w większej gminie. Odpowiadając krótko, nie będzie taniej, jeżeli będziemy to 

wywozić sami, to nie jest tylko zakup samochodu. 
 

 

W związkiem z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

uchwała została podjęta 10 głosami „za” przy 2 glosach „wstrzymuję się” i zarejestrowana 

pod Nr XXVII/255/2021 – załącznik nr 10. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy gruntu położonego w 

Zachodzku, gmina Miedzichowo. 

 

Przewodniczący odczytał pierwszy paragraf projektu tej uchwały i zapytał czy ktoś ma 

pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod  Nr XXVII/256/2021 – załącznik nr 

11. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy gruntu położonego w Grudnej, 

gmina Miedzichowo. 

 

Przewodniczący poinformował, że jest to podobny projekt uchwały w stosunku do 

poprzedniego, zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod  Nr XXVII/257/2021 – załącznik nr 

12. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miedzichowo. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś. 
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Jeżeli chodzi o zmianę w wieloletniej prognozie finansowej od ostatniej uchwały Rady 

Gminy należy dokonać zwiększenia po stronie dochodów i wydatków kwot zgodnie z 

wprowadzonymi zmianami. Dotychczas zostało wprowadzone zwiększenie budżetu po stronie 

dochodów i wydatków zarządzeniem nr 50 z 26 listopada 2021 - dokonano zwiększenia 

budżetu o kwotę 415.090,00 zł. Są to środki przekazane na świadczenia rodzinne i 

świadczenia 500+. Proponowaną uchwałą dokonuję zwiększenia dochodów i wydatków o 

kwotę 1.761.038,77 zł. Ogólnie plan dochodów zwiększam łącznie o kwotę 2.176.127,77 zł. 

Budżet po tych zmianach po stronie dochodów stanowić będzie kwotę 28.030.161,24 zł na to 

składają się zwiększone dochody bieżące, które ulegają zwiększeniu o kwotę 976.127,77 zł i 

stanowią w budżecie kwotę 24.248.798,59 złotych, natomiast dochody majątkowe 

zwiększamy o kwotę 1.200.000,00 zł i po zmianie stanowić będą w budżecie kwotę 

3.781.362,92 złote. 

W wyniku wprowadzonych zmian analogicznie również dokonujemy zwiększenia strony 

wydatkowej o taką samą kwotę i tak po dokonanych zmianach budżet po stronie wydatków 

będzie stanowił kwotę 30.511.893,89 zł. Wydatki bieżące zostały zwiększone o kwotę 

913.927,77 zł i stanowią kwotę 23.692.181,51 złotych, natomiast wydatki majątkowe 

zwiększono kwotą 1.262.200,00 złotych i stanowią kwotę 6.819.412,38 złotych i 

wprowadzone nowe zadania majątkowe budowa sieci rozdzielczej wodociągowej w 

miejscowości Szklarka Trzcielska w kwocie 300.000,00 złotych, zakup kosiarki samobieżnej 

dla Szkoły Podstawowej w Miedzichowie planując wydatki w wysokości 18.000,00, budowa 

sieci kanalizacyjno-sanitarnej ulica Leśna w Bolewicach, przeznaczając kwotę 900.000,00 

tysięcy złotych. Tutaj Państwu wspomnę, że te wymienione kwoty 300 i 900 tysięcy przy 

wprowadzeniu jakiejkolwiek zmiany w roku 2022 będzie w formie dotacji przekazywana jako 

dla zakładu budżetowego. Z uwagi na niemożliwość zrealizowania tych kwot w roku 2021 te 

zadania zostały w takiej kwestii przedstawione jako zrealizowane przez urząd, ale wiadomo, 

że one nie zostaną zrealizowane ze względu na krótki czas realizacji. Później przeznaczymy 

kwotę 20 tysięcy na zakup traktorka, kosiarki na potrzeby gminy na utrzymanie zieleni i 

zakup piłkochwytów na boisku w Bolewicach przeznaczając kwotę 24.200,00 zł. Jest to 

związane z bezpieczeństwem w czasie meczów na korzystanie z obiektów, które są na końcu 

boiska.  

W wyniku wprowadzonych zmian nie uległ zmniejszeniu deficyt, który stanowi w budżecie 

2.481.732,65 zł, który planuje się sfinansować z przychodów jednostek samorządu 

terytorialnego, niewykorzystanych środków pieniężnych to kwota 935.073,00 zł, wolnych 

środków – zaangażowane zostały w wysokości 1.146.659,65 zł i nadwyżki z lat ubiegłych 

wykorzystano kwotę 200.000,00 złotych. Tak się przedstawia proponowana zmiana w 

wieloletniej prognozie finansowej. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVII/258/2021 – załącznik nr 13. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Miedzichowo na 2021 rok. 
 

Przewodniczący również poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś. 

 

Dokonuję zwiększenia jednocześnie po stronie wydatków i dochodów taką samą kwotą, to 

jest 1.761.038,77 złotych i środki pochodzą z: 
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Dział 600 transport łączność dokonuję zwiększenia dochodów o kwotę 1000,00 złotych są to 

środki z tytułu odszkodowania za zniszczony przystanek w Starym Folwarku. 

W dziale 756 dochody od osób fizycznych, od osób prawnych dokonuję zwiększenia kwoty 

238.600,00 złotych, są to wpływy z tytułu podatku od nieruchomości od osób prawnych 

uzyskane przez firmę prawną za lata 2017-2020 i korekta roku 2021 z tego tytułu gmina 

otrzymała nienależnie składane deklaracje przed podmiot, to jest PKP z tytułu podatku od 

nieruchomości, to jest 1.200.000,00 złotych i 230.000,00 złotych to są odsetki od tego 

podatku od nieruchomości.  

W dziale 758 dokonuję zwiększenia planu dochodów o kwotę 1.505.600,00 złotych, są to 

środki przesłane, jak już Państwu wspomniałam na komisjach przekazane przez Ministerstwo 

Finansów i tak: jest to przyznana subwencja uzupełniająca dla gminy w roku 2021 w kwocie 

305.600,00 złotych, przyznana kwota 900.000,00 zł na uzupełnienie subwencji ogólnej 

przeznaczonej na wsparcie finansowe inwestycji w zakresie kanalizacji i 300.000,00 zł w 

zakresie wodociągowania.  

W oświacie i wychowaniu dokonuję zwiększenia planu dochodów o kwotę 5.000,00 złotych - 

są to zwiększone wpływy z wynajmu pojazdu.  

W dziale 851 dokonuje się zwiększenia dochodów o kwotę 3.470,00 zł, są to środki na 

realizację zadania związanego z transportem osób mających trudności w samodzielnym 

dotarciu do punktów szczepień.  

W dziale 852 dokonuję zmniejszenia wcześniej planowanych dochodów o kwotę 11.014,23 

zł, z tego na zmniejszone dofinansowanie opłacania składki na ubezpieczenie społeczne to 

jest kwota 1.000,00 złotych, na dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych kwota 8.114,23 

zł i dofinansowanie wypłat zasiłków stałych.  

W dziale 855 Rodzina dokonano zwiększenia dochodów o kwotę 17.983,00 zł jest to dotacja 

na wypłatę świadczeń 500+.  

Gospodarka komunalna dokonano zwiększenia kwoty 400 złotych, są to koszty wystawionych 

zaświadczeń o dochodowości w ramach programu czyste powietrze. Wiadomo, że gmina 

wystawia osobom, które się ubiegają o dofinansowanie środków z programu "Czyste 

powietrze", muszą uzyskać takie zaświadczenie o dochodowości. 

Jak wspomniałam po stronie wydatków, automatycznie też przeznaczam tą kwotę 

1.761.038,77 zł z przeznaczeniem jak już wspomniałam na wodociągowanie jest to kwota 

300.000,00 zł, w dziale łączność kwota 1.000,00 złotych - jest to na utrzymanie dróg 

gminnych z uwagi na to, że pełne środki na zakup przystanku w Starym Folwarku zostały 

zabezpieczone już w budżecie. Administracja publiczna dokonuję zwiększenia wydatków o 

kwotę 486.820,00 złotych z przeznaczeniem na koszty obsługi prawnej dotyczącej 

weryfikacji naliczania podatku od nieruchomości przez podmioty prawne w kwocie 

479.000,00 złotych, zwiększone koszty funkcjonowania Gminnego Zespołu Obsługi Szkół to 

kwota 7820,00 zł. Dział oświata i wychowanie dokonano zmniejszenia planu wydatków o 

kwotę 2.820,00 złotych, w dziale 851 dokonano tak jak po stronie dochodów kwotę 3.470,00 

zł realizację zadania związanego z transportem osób mających trudności w dotarciu do 

punktów szczepień i automatycznie w dziale 852 uległy też zmniejszeniu planowane wydatki 

tak jak już wcześniej Państwu powiedziałam o umniejszone dotacje przez Wojewodę 

Wielkopolskiego. 

W dziale 855 dokonuję zwiększenia środków na wypłatę świadczeń 500+ o kwotę 17.983,00 

zł, natomiast w gospodarce komunalnej dokonujemy zwiększenia ogólnie planu wydatków o 

kwotę 941.400,00 zł i jak już wspomniałam kwota 900 tysięcy na wydatki kanalizacyjne, 

natomiast kwotę 41.400,00 złotych przeznaczamy na doposażenie naszych sprzętów na 

utrzymanie zieleni, to jest zakup traktorka 20.000,00 tysięcy i 21.400,00 złotych chcemy to 

doposażyć pracowników gospodarczych w podstawowy sprzęt do utrzymania zieleni. W 

dziale 926 jak już wspomniałam, dokonano zwiększenia kwoty 24.200,00 złotych są to środki 

na zakup już wspomnianych piłkochwytów. 
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Tak się przedstawia zmiana w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVII/259/2021 – załącznik nr 14. 

 

 

Ad. 13. Bieżące sprawy rady. 

 

Kierownik GZK Daniel Gajewski - chciałbym troszeczkę się odnieść do tego, co Pani 

Skarbnik mówiła, jeżeli chodzi o wodociągowanie Szklarki Trzcielskiej. Gotowy projekt i 

pozwolenie na budowę myślę, że w ciągu najbliższych tygodni dwóch, trzech podejmę 

decyzję, być może jako Gminny Zakład zdecydujemy się tu wybudować, oczywiście z chęcią 

zarobku, jeżeli nie, no to w styczniu będziemy ogłaszać przetarg, bo tak jak mówię ta 

dokumentacja jest gotowa. 

Jeżeli chodzi o kanalizowanie ulica Leśna, czyli te działki, o których zawsze mówicie 

Państwo jako działki Barki, no tam musimy doprowadzić wodę i kanalizację, natomiast jest to 

dosyć duża kwota i tutaj zlecone zostało już przygotowanie dokumentacji projektowej na 

ulicę Akacjową i Zbąszyńską w Miedzichowie i w tej puli, myślę, że nie zdradzę nic 

wielkiego Panie Wójcie, jeżeli powiem, że chcemy te dwie ulice w Miedzichowie przy tej 

okazji skanalizować. 

 

Ad.14. Wolne wnioski i informacje. 

Wójt Gminy Miedzichowo Stanisław Piechota - kilka informacji takich bieżących: 

 

- Wójt poinformował, że została zorganizowana zbiórka żywności i uszykowana z tego 

paczka, która po konsultacji z Burmistrzem Michałowa została wysłana na granicę polsko-

białoruską, jako paczka pojednania, która ma zostać rozdzielona między osoby broniące 

naszej granicy jak też uchodźców, którzy potrzebują pomocy, 

 

- zostało przygotowane pismo do Ministra Dworczyka z wyrazem naszego rozgoryczenia z 

powodu konkursu, który był ogłoszony od sierpnia do października pod hasłem „zwiększamy 

odporność” z tego tytułu gminy mogły uzyskać nagrodę pieniężną, to było od miliona do 

dwustu pięćdziesięciu tysięcy złotych. W tym czasie, kiedy konkurs był ogłoszony, nasz 

punkt był nieczynny i stąd te wyszczepienie było zdecydowanie mniejsze. 

Nasze wyszczepienie ogólnie gminy wynosi 56% przy średniej krajowej 52%. Nagrodę 

uzyskały gminy, które mają wyszczepienie ogólne 46%-52%, 

 

- sprawa „Janosikowego” się toczy, poszło pismo do Posła Porzucka w formie, żeby 

przygotował interpelację związaną ze zmianą może ustawy dotyczące właśnie tego 

„Janosikowego” z propozycją korekt i tak samo w Senacie współpraca cały czas trwa. 
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Przyszły rok pod względem płatności „Janosikowego” zapewne będzie stracony, ale chodzi o 

kolejne lata, 

 

- Wójt zaprosił Wszystkich na Jarmark Bożonarodzeniowy, który odbędzie się 12 grudnia w 

godzinach od 14-18 w Bolewicach pod hasłem „Kolędujemy dla Mai”, która zmaga się z 

ciężką chorobą. 

 

Ad.15. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

Przewodniczący poinformował, że z uwagi na brak interpelacji przechodzi do realizacji 

punktu następnego porządku obrad. 

 

Ad.16. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Pan T. Kolecki stwierdził, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamyka obrady XXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo o godz. 15.05. 

 

Protokołowała: J. Agaciak 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

          

         /-/Tadeusz Kolecki 


